
Jednání školské rady MŠ Velehrad 11.1. 2024 

 

Přítomni: Jitka Točková, Aleš Mergental, Jiří Valenta, Vladimíra Tomaštíková, Kristýna Novotná, 

Marie Úrichová, Taťána Olivová, Ondřej Oliva, Petr Ševčík 

 

Program: 

1. Prázdninový provoz 

2. Přijímání nemocných dětí 

3. Komunikace, informovanost rodičů (během plánovaných změn) 

4. Rozdělení do tříd 

5. Bezbariérový přístup do školky 

6. Odhlašování stravy 

7. Úvazky učitelů 

8. Diskuze  

9. Závěr 

 

• Příjímání nemocných dětí  

- Zástupcům rodičů byly podány připomínky, že jsou do MŠ přijímány nemocné děti 

- Paní učitelky potvrdily, že i nadále pokračují v upozornění rodičů při projevu nemoci dítěte a 

nadále odesílají nemocné děti domů 

- P. Ševčík seznámil radu se školním řádem z MŠ Ostrožská Nová Ves 

- P. Tomaštíková seznámila radu s aktuálním školním řádem, kde byla kapitola o přijímání 

nemocných dětí upravena v loňském školním roce po konzultaci s odborníkem na BOZP a je v 

souladu s platnými právními předpisy 

- Rodiče navrhovali požadovat potvrzení od lékaře o bezinfekčnosti 

- Průběžně obměňovat informační cedulky ohledně nemocných dětí 

- Aktivní zapojení rodičů  

- Dle názoru p. Mergentala je školní řád dostačující a obsahuje veškeré náležitosti 

- P. Valenta nás seznámil s výsledky konzultace s právníkem ze záchranné služby ohledně 

odesílání nemocných dětí domů-sporná je specifikace nemocné dítě 

 

• Informovanost rodičů 

- V případě spojování tříd budou rodiče informováni pomocí informační platformy 

- Při dělení dětí učitelky zohledňují jejich naladění a povahu, aby změnu zvládlo 

- P.  Úrichová upozornila, že seznam rozdělení do tříd v případě spojování tříd není možné 

vytvořit zcela závazně, musí být zohledněny aktuální změny, které mohou nastat(počty dětí, 

nemoc pedagogů) 

 

• Rozdělení do tříd 

- Při spojování dětí do tříd během odpoledních činností byly vytvořeny informační cedulky, 

aby jejich rodiče měli přehled, ve které je jejich dítě 



- Rozdělení nově nastupujících dětí do tříd-zohledňujeme sourozence, poměr chlapců a dívek, 

věkové hledisko 

-  

• Bezbariérový přístup do školky 

- A. Mergental informoval, že po jednání s paní ředitelkou MŠ je možné zřídit zařízení na otisk 

prstů i na branku do dvora MŠ pro rodiče, kteří tento přístup do MŠ potřebují 

- P. Úrichová vyjádřila obavu z dodržování bezpečného a zodpovědného dovírání branky, 

jelikož zodpovědnost za děti mají učitelky (aby někdo nevběhl na silnici) 

- Další možnost řešení situace je vytvořit další branku 

- P. Oliva navrhl úpravu přístavku a vrátit prostory MŠ-vyřešení dalších problémů, vznikl by 

prostor pro kroužky dětí. většina členů toto považuje za konstruktivní a přínosné 

 

• Odhlašování stravy 

- P. Mergental po konzultaci v ZŠ s vedoucí stravování informoval, že pokud rodič v případě 

nemoci dítěte zavolá do 7.15 do ZŠ, je možné odhlásit oběd ještě ten den 

- Na konci ledna bude spuštěn nový program na přihlašování stravy – fungovat bude formou 

aplikace pro rodiče MŠ 

 

• Prázdninový provoz 

- P. Mergental seznámil členy s koncepcí Mikroregionu Buchlov na zřízení příměstského 

táboru během letních prázdnin po dobu uzavření mateřských škol 

- Skupina pro 15-20 dětí z daných obcí mikroregionu (Velehrad, Tupesy, Zlechov, Břestek, 

Buchlovice), v každé obci by byl tábor jeden týden o prázdninách 

 

• Úvazky učitelů 

- P. Ševčík se ptal, jakým způsobem se vypočítávají úvazky učitelů  

- P. Tomaštíková a p. Točková vysvětlily, že toto je v kompetenci ředitele, zohledňuje se počet 

dětí 

 

• Diskuze  

- Rodiče měli dotaz, jak více zabezpečit vchodové dveře, aby byly dovřené 

- Závěr: požádat rodiče, aby po sobě zkontrolovali bezpečné dovření dveří 

- Dochází ke změně výpočtu školného-vychází se z procenta minimální mzdy až do výše  

              1500 Kč, je možné udělit slevu 

 

 

Zapsala Marie Úrichová 

 

 


